



Corrective disclosure on Proposed Cash Dividend

18th February 2026

After Compliments,

We refer to our disclosure dated 17-02-2026 on the proposed cash dividend, with corrective disclosure as below:

The Board of Directors of Al Jazeera Services Co. SAOG in the meeting held on 17 February 2026 proposed a cash dividend of 20 baizas per share amounting to RO 1,564,040 from the retained earnings of the company for the year 2025.

This proposal is subject to the approval by shareholders at the Annual General Meeting to be held on 26th March 2026.

إفصاح تصحيحي حول مقترح توزيع أرباح نقدية

18 فبراير 2026

تحية طيبة وبعد،،،

بالإشارة إلى الإفصاح بتاريخ 17-02-2026 بشأن توزيعات الأرباح النقدية المقترحة، حيث الإفصاح بعد التصحيح كما يلي:

اقترح مجلس إدارة شركة الجزيرة للخدمات ش.م.ع.ع. في الاجتماع الذي عقد في 17 فبراير 2026 توزيع أرباح نقدية بمقدار 20 بيضة للسهم بقيمة قدرها 1.564.040 ريال عماني من الأرباح المحتجزة للشركة لعام 2025.

يخضع هذا الاقتراح لموافقة المساهمين في اجتماع الجمعية العامة السنوية المقرر عقدها في 26 مارس 2026.

For Al Jazeera Services Company SAOG

Ghulam Hussain

Ghulam Hussain
Finance Manager & Board Secretary

